
Zápis ze schůze HV SRPŠ ze dne 13. února 2020  

Přítomní:, Miroslava Szemlová, Miroslav Balek , 

Omluveni: Petra Fedorová, Petra Huczalová , Alena Punčocářová, MUDr. Miroslav Bílka, Ing. Miroslav 

Sluštík 

Hosté: PhDr. Alena Hasáková, Mgr. Jaromír Dümler 

 

PROGRAM: 

1. Úvodní slovo předsedy SRPŠ 

Miroslava Szemlová přivítala členy HV SRPŠ a také hosty a přítomné seznámila s programem schůze. 
 

2. Reprezentační ples gymnázia – poděkování, zhodnocení a vyúčtování 

Miroslava Szemlová poděkovala všem přítomným za velice dobře odvedenou práci při organizaci 

(příprava, samotný průběh i závěrečný úklid) VIII. reprezentačního plesu gymnázia.. 

Rovněž vyjádřila poděkování rodičům a sponzorům, kteří věnovali věcné dary do tomboly, přispěli 

finanční částku, připravili opět vynikající sladké i slané občerstvení nebo osobně pomáhali (s přípravou, 

závěrečným úklidem nebo v průběhu plesu). Také děkujeme studentům, kteří na plese pomáhali (šatna, 

výdej večeří, míchané nápoje, úklid nádobí,...). 

Mgr. Dümler také poděkoval za spolupráci SRPŠ a NFPG a vyřídil pozdravy a poděkování od Světlany 

Nálepkové, které se velice dobře vystupovalo. 

Následně paní předsedkyně předložila předběžné vyúčtování plesu (ještě nemáme všechny faktury). Na 

další schůzi budou probrány jednotlivé položky příjmů a výdajů. Ze zisku pak opět bude 10% věnováno 

NFPG. Nahlédnutí do vyúčtování plesu bude možné jako obvykle u p. Fedorové (pokladní HV SRPŠ). 

Různé připomínky, postřehy a podněty k plesu (možné navýšení ceny vstupného - vzhledem k rostoucím 

nákladům, navýšení počtu míst – vzhledem k velkému zájmu) budou průběžně zapracovány do příprav 

dalšího plesu. 

O tom, že se ples opět vydařil, svědčí i to, že i před 2 hodinou ranní byl parket plný a spousta lidí si chtěla 

u stolu povídat až do brzkých ranních hodin.  

Těší nás, že „NÁŠ“ ples je „VÁŠ“ oblíbený a že na něj rádi chodíte.  
 

3. Ostatní – otevření sportovní haly, průběžné plnění rozpočtu, plánované akce 

Mgr. Dümler pozval členy HV SRPŠ na slavnostní otevření sportovní haly, které se bude konat 

26.02.2020. 

Na další schůzce by se mělo probírat průběžné plnění rozpočtu a seznámení se s plánovanými akcemi 

(pomoc s přípravami a realizací akcí k 100. výročí Gymnázia J. Božka) 
 

5. Další schůze HV SRPŠ 

Další schůze proběhne v průběhu dubna 2020 (termín bude upřesněn). 

 

V Českém Těšíně dne  21.02.2020     Miroslava Szemlová, předsedkyně  HV SRPŠ 

 


